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Sakliste 

Saknr Tittel 
        

005/2021 Godkjenning av innkalling og saksliste 

006/2021 Godkjenning av  møteprotokoll 

007/2021 Orienteringssaker 

008/2021 Søknad om stønad til streamingsutstyr - Nese Media 

  

 

Notat frå møtet: 

 
 
 

 

  



005/2021: Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Behandling: 

Samrøystes vedteke 
 

Vedtak: 

Innkalling og sakliste vert godkjent 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

006/2021: Godkjenning av  møteprotokoll 

 

Behandling: 

Samrøystes vedteke 
 

Vedtak: 

Møteprotokoll vert godkjend slik den ligg føre 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

007/2021: Orienteringssaker 

 

Behandling: 

Ingen orienteringssaker 
 

Vedtak: 

Ingen saker til orientering 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

008/2021: Søknad om stønad til streamingsutstyr - Nese Media 

 

Behandling: 

Ordførar ba Næringsfondstyret om ei vurdering av hans habilitet i saka. Ordførar informerte om at 
han og søkjar har ein relasjon som vener. Ordførar forlot møtet og varaordførar leia diskusjonen om 
ordførar var habil. Næringsfondstyret var nøgd med at ordførar informerte om relasjonen til søkjar, 
men var samrøystes i vedtaket om at ordførar ikkje var ugild. Ordførar leia så saka vidare. 



Kristin Nåmdal foreslo å utsetje saka til 4.november, grunna kort tid til å setje seg inn i søknaden, då 
saka ikkje vart sendt ut til Næringsfondet tidlegare enn dagen før møtet. 
Samrøystes vedteke 
 

Vedtak: 

Saka vert utsett til 4. november på grunn av sein utsending og kort tid til førebuing 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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